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Motion till Håbo Kommunfullmäktige 2018-06-11 

 

Källsortering i ”flerfacktunna” 
Redan för 16 år sedan, 2002, motionerade vi i samma fråga, utan resultat, så här 

kommer den igen! 

 
Idag fungerar källsorteringen dålig vid de enskilda hushållen, det finns bara två 

alternativ, matavfall och övrigt.  

 

Detta är inte en miljömässigt bra sortering, särskilt med tanke på att dessa sopor är 

den största delen av hushållens sophantering. 

 

Dessutom så ”förfular” detta vårt samhälle då alla behöver ha två olika soptunnor, 

det finns i dag ca 8-9.000 extra ”fula bruna tunnor” att beskåda i vårt samhälle. 

 

Med införande av ett kärl av flerfacksmodell kan källsorteringen av tex. glas, metall, 

batterier förbättras avsevärt. 

 

Nu hamnar mycket av detta i det enda kärlet, det gröna, alla har inte tillgång till bil, 

eller tid att åka till återvinningen, och många har lång väg dit, vilket dessutom är 

negativt ur miljösynpunkt, många onödiga mil i bil. 

 

 

 

Bålstapartiet föreslår att: 

 

-Kommunfullmäktige beslutar övergå till hushållsnära sophantering i ett kärl av 

flerfacksmodell 

 

 

För Bålstapartiet i Håbo Kommunfullmäktige 

 

 

Owe Fröjd 

 


